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ČESKO: Covid už leze na nervy všem a možná už lze zaznamenat i jisté následky úplně
jinde, než v místech hrozícího respiračního onemocnění. Andrej Babiš totiž veřejně prohlásil,
že mu řada podnikatelů děkuje, protože mají více peněz ze státní podpory, než kdyby měli své
restaurace otevřené. Buď se zbláznili dotyční hospodští a při žádosti o podporu státu podváděli, nebo
premiér slyšel nějaké divné hlasy. A úplně nejvíce se zdá, že si z nás prostě utahuje.

K jeho dalším svým výrokům přidal i ten, že pražský primátor Hřib měl rozpustit
demonstraci nazvanou Otevřeme Česko, kde se probíralo uzavření ekonomiky spojené právě s
nemožností vykonávat svou práci v mnoha oborech. Na Staroměstském náměstí nebyl ani jeden
podnikatel, který by Babišovi chtěl poděkovat, ale dá se věřit tomu, že pár lidí by mu možná….vzalo
příčinu se nám pořád smát. Člověk, který dle údajů za minulý rok zbohatnul o 20 miliard korun, by
nechal rozehnat demonstraci lidí, kteří za stejnou dobu přišli o vše, co do té doby mnoho let
budovali. Rozdíl je totiž v tom, že někdo byl i v době krize u plného koryta, zatím co jiní bojovali o to,
aby jim zbylo aspoň něco na talíři. A nejsou to jen restauratéři a jejich dodavatelé, drobní živnostníci
ve službách, obchodníci, řemeslníci, sportovci či určitá část umělců. Babiš žijící na Pantheonu káže
svým podřízeným, co smí či nikoliv. Sám si při tom pomlaskává. Aspoň tak to lze vnímat.

V době, kdy jediným možným odreagováním je pohyb na čerstvém vzduchu, navrhuje
explukovník Prymula omezit pohyb na 15 km od domova. To proto, aby se údajně lidé nedostali
na hory. Ví ten arogantní obchodník se strachem a samolibý zachránce republiky, že 15 km je třeba v
Praze dost málo na to, abyste se dostali do zaměstnání. Nebo že právě na horách je nejzdravější
prostředí. Jistě, vrcholem idiocie jsou uzavřené sjezdovky a plné všechny kopce kolem nich. Nikoliv
proto, že by se lidé nějak srocovali, ale proto, že na sjezdovce se potká v blízkosti méně lidí než v
pražské tramvaji. Zákaz sportu a pohybu je stejně absurdní, jako kdybyste zakázali jíst ovoce a
zeleninu. Obojí patří k nejlepším stimulátorům imunity.

V době, kdy propagace nevyzkoušených vakcín jede na plné obrátky a na televizních
obrazovkách se objevují denně ty samé tváře jen občas doplněné nějakou novou, se
dozvídáme, že letos nebyl zachycen žádný chřipkový vir. Najednou máme více epidemiologů,
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virologů a vakcinologů, než zubařů, gynekologů, ortopédů a chirurgů. Aspoň to tak vypadá. Chřipka
prý není proto, že lidé nosí roušky a nestýkají se. A bylo by vhodné tedy se poučit a pro příště si
roušky v chřipkovém období ponechat. Je možné, že něco takového může vypustit v televizi někdo z
pusy? Národ je 10 měsíců s přestávkami nucen absorbovat vlastní výpary vydechované a vdechované
stále dokola, přičemž jen malinko inteligentní člověk ví, že každým výdechem se tělo zbavuje
škodlivých látek. Jakýsi další odborník s vysokoškolským diplomem vymyslí, že by vlastně bylo fajn se
dusit i za rok, za dva a nakonec vlastně pořád. Fajn, takže už víme, co by si kdo přál.

Profesor Flégr žijící se svým kocourem tvrdí, že během dalších blízkých dnů přijde kolaps. I
on stále mluví o očkování, přičemž ignoruje realitu, kterou je nevyzkoušený chemický koktejl
vpravovaný do obyvatel některých států. Možná mu škodí rozhovory s jeho čtyřnohou společnicí, ale
jako doktor by možná měl mít jako prioritu zdraví lidí. No a pak tu máme přeplněná krematoria,
přičemž se údajně musí přestat dovážet zahraniční klienti zpopelňovacích pecí. Takže přestaneme li
importovat nebožtíky, rázem kapacita přestárlých zařízení vystačí. Pak tedy mrazící návěsy před nimi
mohou přestat strašit lidi. Jenže proto tam stojí přeci. A dělají Micíkovi profesora Flégra radost.
Aspoň to kocour říkal.

Jak vidíte, covid plodí blázny. Ukázkou jejich uvažování bychom se mohli vcelku bavit, kdyby nešlo
bohužel o lidi, kteří rozhodují o tom, jak tu nyní žijeme. Takže se nabízí otázka, nejsme li blázni my,
když jim dovolujeme s námi tak manipulovat. Je to totiž celé na palici.
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